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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana ponownie w sprawie planowanej wycinku drzew na terenie Fortu 
48 Batowice. Na wstępie dziękuję za odpowiedź na pierwszą interpelację. Zawarte w niej 
informacje nie są jednak dla okolicznych mieszkańców wystarczającym wytłumaczeniem dla 
wycinki ponad 100 drzew. Rozpoczęli Oni zbiórkę podpisów pod petycją ws. wstrzymania 
zaplanowanej wycinki, interwencję podjęła także Rada Dzielnicy XV.  

 
Zwracam się do Pana z prośbą o zorganizowanie spotkania z udziałem przedstawicieli 

wszystkich zainteresowanych stron tj. Zarządu Budynków Komunalnych, biura Konserwatora 
Zabytków, Zarządu Zieleni Miejskiej, Radnych Miasta, Rady Dzielnicy XV oraz mieszkańców w 
celu omówienia planowanej wycinki i dyskusji nad możliwościami jej ograniczenia lub 
wstrzymania np. do czasu przygotowania kompleksowego planu modernizacji fortu wraz z 
jego finansowaniem. 

 
Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


